
Bestyrelsesmøde i Dansk Münsterländer Klub den 7. december 2022 

Deltagere: 

Christian Nøhr Hansen (CN) 

Finn Nederby (FN) 

Mona Storgaard (MS) 

Rasmus Thuesen (RT) 

Benjamin Gunthel Hansen (BGH) 

Michael Slynge Nielsen (MSN) 

Peter Katholm (PK) 

Jacob Lundgaard (JL) Referent 

Afbud: Ingen 

Dagsorden: 

DMK 

1. Efterårsmarkprøver på Sjælland – status 

2. Forårsmarkprøver – status 

Bestyrelsen   

1. Liste over hvilke aktiviteter, der gives tilskud til – status 

2. Opstramning for afregning af prøver afholdt i områderne – status 

3. Spørgeskema for medlemsudmeldelser - status 

4. Grosserhjemmeside – markedsføring af grossere – status 

5. Messeudstyr – status og forretningsgang 

6. Udarbejdelse af årshjul – status 

7. JET-testudvalg – forespørgsel om støtte 

8. Gennemgang af medlemsønsker, som er kommet fra de afholdte formandsmøder 

9. Planlægning af generalforsamling 

10. Guld og sølvtegn mv. 

Avlsvejledning 

Samarbejdspartnere mv. 

Evt. 

Ad DMK: 

1. Alt vedr. prøverne er afsluttet, men den endelige status for terrænerne er, at de ikke var tilfredsstillende - specielt ikke 

vedr. vinderklassen om søndagen.  

Der var enighed om, at det vil være af væsentlig betydning, at ansvaret for arealer lægges ud til flere, der får et ejerskab 

til prøveafviklingen som terrænledere. 

 

2. Det er ikke afklaret endnu, hvor forårsmarkprøverne bliver afholdt. Fordele og ulemper for at lægge prøverne henholdsvis 

nord og syd for Limfjorden blev drøftet. PK kommer med et oplæg til bestyrelsen, så punktet kan komme på et senere 

bestyrelsesmøde til endelig beslutning. 

 

 

 



Ad bestyrelsen 

1. MS oplistede de aktiviteter, der i fremtiden gives tilskud til. Listen vil tillige blive lagt på klubbens hjemmeside. 

 

2. Reglerne for afregning af prøver blev kort gennemgået, og disse vil også komme til at fremgå af klubbens hjemmeside. 

 

3. MS oplyste, at spørgeskemaer i forbindelse med udmeldelser er blevet sendt til personer, der har meldt sig ud. 

Konklusionen er beklageligvis, at de fleste har mistet deres hund. 

4.  

5. Intet drøftet. Punktet er sat i bero indtil videre. 
 

6. For så vidt angår messeudstyret vil der snarest blive afholdt møde mellem MS, CN og BGH, så der kommer et endeligt 

overblik over både udstyr og fremtidig forretningsgang. Dette vil skaffe det nødvendige overblik og sikre, at udstyret er til 

stede, hvor det skal bruges. 
 

7. FN har udarbejdet årshjulet for 2023. Alle med relevante oplysninger melder ind til FN, så årshjulet kan blive udfyldt og 

lagt på klubbens hjemmeside.  

Det blev drøftet, om der i fremtiden med fordel kan skeles til retrieverklubbens årshjul, som ligger på deres hjemmeside. 

 

8. Punktet om støtte til JET udvalget har blev drøftet. Svaret fremsendes til JET udvalget snarest. 
 

9. Bestyrelsen besluttede, at punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde i januar.  
 

10. Datoen for næste års generalforsamling blev foreslået til den 23. april 2023 med afvikling i Ejby Hallen. Der bestilles 

lokaler, som hurtigt som muligt.  

CN vil have et indlæg med i sin leder i den kommende udgave af Jagthunden, hvoraf det fremgår, at man kan stille forslag 

til bestyrelsen om, hvem man ønsker at indstille til valg til de bestyrelsesposter, der er på valg til generalforsamlingen. 

På sidste generalforsamling blev der drøftet mulige vedtægtsændringer. Bestyrelsen vil gennemgå disse og stille særskilte 

forslag til generalforsamlingen, så den kan tage stilling til, hvorvidt vedtægterne skal ændres eller ej. 

MS vil foranledige, at vilkårene for at få tildelt pokaler til generalforsamlingen vil blive lagt på facebook, så de 

medlemmer, der ønsker at komme i betragtning, kan indsende oplysninger om relevante resultater m.v.  

 

11. Herefter drøftede bestyrelsen, hvem der efter bestyrelsen opfattelse bør indstilles til generalforsamling til guld- og 

sølvnåle m.v.  

Avlsvejledning 

1. Intet drøftet. 

Samarbejdspartnere m.v. 

1. CN oplyste, at det må ses som en udmærkelse, at KLM-I har valgt at udpege en dansker (CN) som vicepræsident.  

Evt. 

1. CN oplyste, at tre af klubbens medlemmer har søgt optagelse på dommeruddannelsen. To er blevet optaget, mens en 

ikke er blevet optaget. Sidstnævnte har rettet henvendelse til bestyrelsen med ønske om at få bestyrelsen til at give et 

skudsmål, der kunne give mulighed for på trods af afslaget at blive optaget på dommeruddannelsen. En enig bestyrelse 

besluttede at meddele medlemmet, at bestyrelsen ikke vil gå ind i sagen, der alene ses at være et mellemværende 

mellem SJD og medlemmet. Bestyrelsen foretager sig derfor ikke yderligere i sagen. 


